
Zápis z jednání školské rady dne 4. 3. 2024 

 

Přítomni: 

Zástupci za pedagogický sbor ZŠ Satalice: 

Ing. Alžběta Oborná, zástupkyně ředitelky školy 

Mgr. Jarmila Křížková 

Mgr. Markéta Streichsbierová 

Zástupci za Městskou část Praha – Satalice: 

Ing. Věra Písaříková 

Tomáš Maršál, DiS. - omluven 

Zástupci za rodiče žáků ZŠ Satalice: 

Ing. Jiří Fiala, LL.M. 

Ing. Tereza Podzimková 

Ing. Milada Klubalová, Ph.D.  

Hosté školské rady: 

Ing. Daniela Vočadlová, ředitelka školy 

 

1) Zahájení jednání a body programu. 

Ing. Jiří Fiala, LL.M., předseda školské rady, zahájil jednání školské rady rekapitulací dříve formulovaných 

bodů: plány na 2. pololetí, financování nepedagogických pracovníků nebo investiční plány. 

 

2) Volba nových členů do školské rady. 

Ředitelka školy navrhla, aby volba členů proběhla v září 2024 (na prvních třídních schůzkách školního 

roku 2024/ 2025).  

 

3) Plány na II. pololetí školního roku.  

Ředitelka školy informovala o pravidelném zveřejňování akcí na webu školy (cyklo zájezd pro 9. ročníky, 

třídní výjezdy v červnu).  

Dále sdělila informace o JPZ 2024 a uvedla přibližný počet žáků z nižších ročníků, kteří se budou zkoušek 

účastnit (5. a 7. ročníky). Ředitelka školy nastínila také výhled pro příští školní rok s ohledem na vysoký 

počet žáků v budoucích devátých třídách. V souvislosti s tímto faktem uvedla důležitost zvolení nové 

strategie pro psaní závěrečných prací.  

Ředitelka školy současně informovala o průběhu srovnávacích testů v osmých ročnících v rámci 

německého jazyka. 

V březnu se bude konat schůzka budoucích prvňáků a zápis je naplaván na duben 2024. 



Pokračují lekce povinného plaveckého kurzu, kterých se účastní všichni žáci (3. a 4. ročníků). 

4) Personální otázky a volné pracovní pozice. 

Inzerát na pozici vyučujícího I. stupně (třída V. A) je nadále aktuální. V případě, že pozice nebude 

obsazena do 1. 4. 2024, bude vytvořen náhradní rozvrh, na kterém se budou podílet vyučující I. A II. 

stupně. A to tak, aby byly pokryty plnohodnotně všechny předměty. 

Nadále také není obsazena pozice školního psychologa (aktuálně vypomáhá školní speciální pedagog, 

Mgr. Renata Valová). 

Ředitelka školy informovala o personální změně v rámci pedagogického sboru – ke 30. 6. 2024 odchod 

Mgr. Anyi Chalupové, PhD.  

 

5) Financování nepedagogických pracovníků. 

Toto téma není aktuální pro ZŠ Satalice. 

V otázce financování pokračuje s úřadem městské části i nadále otevřená komunikace. 

Vzhledem k aktualizaci PHmaxu pro následující školní rok není nutné měnit nastavení půlených hodin. 

 

6) Školní výjezdy s žáky se zdravotním znevýhodněním. 

Výsledkem šetření ČŠI je výstup, že vedení školy má povinnost komunikovat se zákonným zástupcem o 

možnostech účasti žáka na školním výjezdu. Zodpovědnost za organizaci a bezpečnost na třídním a 

školním výjezdu mají vždy vedení školy a příslušný třídní učitel nebo vyučující daného předmětu. 

Seznámení členů školské rady s výsledky šetření ČŠI.  

 

7) Finanční plány. 

Ředitelka školy informovala o financování aktuálních oprav (dle potřeby). Otevřena otázka ohledně cen 

energií a vody. Na to ředitelka odpověděla, že škola má platné smlouvy na fixní ceny (plyn, voda, 

elektřina). Diskuze nad nejvýhodnějšími možnostmi ohledně cen energií – dotaz na městskou část. 

Ředitelka školy dále informovala o využití dotací na nákup pomůcek do školy (Ozoboti atd.).  

V nejbližší době není naplánován žádný velký projekt. Pokračuje dlouhodobá obnova. Je plánovaná 

postupná výmalba školy v souvislosti s termíny prázdnin a finančními možnostmi MČ A ZŠ. 

Zástupce za městskou část (členka školské komise) komunikovala návrh městské části případné finanční 

spoluúčasti na lyžařském výcviku v příštím školním roce. 

 

8) Shrnutí. 

Ředitelka školy v závěru shrnula, že škola disponuje fundovaným pedagogickým sborem. Poukázala na 

vysokou absenci některých žáků a problematickou komunikaci s některými zákonnými zástupci.  


